
Beste Gentenaar

Na een jaar lang zwoegen en ploeteren zitten we 
aan de feesttafel. Samen met vrienden en familie 
blikken we terug en kijken we vooruit. Net zoals 
een hechte familie, doen ook wij van N-VA Gent 
dat. Een mooi overzicht van ons werk het afgelo-
pen jaar kan u hierna lezen. 

U kan ervan op aan dat wij ook in het nieuwe jaar 
steeds kritisch (en steeds constructief) zullen 
waken over onze geliefde stad. Met N-VA Gent 
gaan wij uit van onze eigen kracht en vanuit ons 
eigen verhaal:

Voor het behoud van onze mooie centrumstad, 
voor een mobiliteitsbeleid zonder groene dog-
ma’s, voor een (h)echte stadsgemeenschap zon-
der daarbij de fi nanciën uit het oog te verliezen. 
Kortom, voor u! Ik ben trots op het werk van onze 
gemeenteraads- en bestuursleden.

Geniet van alle gezelligheid. Ik wens u het 
allerbeste in 2023.

P.S.: De uitnodiging voor 
onze nieuwjaarsreceptie kan 
u hieronder vinden. Tot dan!

Bob Cammaert, 
voorzitter 

N-VA Gent

De jaren van de stilstand
Het nieuwe jaar loert om de hoek. Dat is een goed moment om vooruit 
te kijken. Zeker wat betre�  de Gentse politiek. En dan doemt een pijnlijke 
vaststelling op: de komende twee jaren, tot aan de gemeenteraads-
verkiezingen van oktober 2024, dreigt ons stadsbestuur stil te vallen. 

Ademnood
Het geld is op. Het stadsbestuur legde 
de voorbije jaren geen reserves aan. 
De stadskas heeft ademnood door de 
hoge inflatie, de hoge energieprijzen 
en de stijgende rente op leningen. Het 
stadsbestuur stelt de ambities en pro-
jecten noodgedwongen uit naar een 
later moment. 

Haar in de boter
Het is ook lastig dat het niet meer 
botert tussen de vier partijen van de 
meerderheid. De blik is al te sterk 
gericht op de volgende verkiezingen. 
Open Vld en Vooruit konkelfoezen 
al maanden over een stadslijst. Cd&v 
wilde ook graag meedoen maar werd 
de deur gewezen. Groen voelt zich dan 
weer bedrogen door de voormalige 
kartelpartner. U hoort het, er zitten 
meerdere haren in de boter.

Die manier van besturen komt de 
Gentenaar niet ten goede. En die 
Gentenaar, u en ik, dat is toch waar 
het allemaal draait?

De N-VA toont dat het anders kan en 
moet. We trekken elke maand in een 
andere wijk de straat op om u te ho-
ren: wat gaat er goed, wat gaat er fout? 
Wat zijn uw wensen en ideeën? 

En het valt op: u houdt van uw wijk en 
van uw stad. Maar u verwacht ook dat 
er geluisterd wordt naar u. En dat de 
politiek voor gedragen en evenwichti-
ge oplossingen zorgt. 

En dat is nu net 
waarvoor N-VA 
Gent staat.

Anneleen Van 
Bossuyt, 

fractievoorzitter 
N-VA Gent

Meer info via de QR-code 

Nieuwjaarsdrink
22 januari 2023

11 uur

’t Boerenhof in Oostakker

Een hapje en een drankje

Gastpreker: Koen Kennis, 
eerste schepen van Antwerpen
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En de Stadskas? Die blijft leeglopen
Drie maanden na de vorige tariefverhoging gingen de financiële alarmbellen weer af. Het stadsbestuur kiest ervoor om 
de Gentenaar nog meer op kosten te jagen. Alles wordt duurder: identiteitskaarten, rijbewijzen, vergunningen, sporten en 
musea. Het kan echt anders, dat bewijst de N-VA in Antwerpen. Dat recept kan ook in Gent werken: gezond boerenver-
stand, budgettaire orthodoxie en een einde aan de subsidiecarrousel. Zo moet het geld niet uit uw zakken geklopt worden. 

Het jaaroverzicht
Het stadsbestuur wees het N-VA-voorstel voor 
een Slim-naar-Gent-routeplanner af. “Dat is 
een gemiste kans. De stedelijke economie zou 
er deugd van hebben als de mobiliteit naar en 
in onze stad verbetert”, zegt fractievoorzitter
Anneleen Van Bossuyt. 

De gemeenteraad keurt unaniem het N-VA-voorstel goed om aan 
Gentse jubilarissen die dat wensen een boom cadeau te doen. 
“Dit is natuurlijk geen wonderoplossing, maar het zal er toch toe 
bijdragen dat we onze stad stukje bij beetje wat groener maken”, 
zegt gemeenteraadslid Els Roegiers. 

Januari

Sluikstorters betaalden al jaren slechts een fractie van 
de reële opruimkosten. Bovendien was het bedrag al 
lang niet meer aangepast. “Niet fair”, vond raadslid
Ronny Rysermans. De meerderheid ging akkoord met 
ons voorstel om dat aan te passen. 

Het stadsbestuur organiseert een themacommissie over het gebruik van
anderstalige thuistalen in de klas en op school. “Ongelooflijk. De N-VA 
zou liever zien dat de schepen van Onderwijs een themacommissie 
inricht over het versterken van het Nederlands van anderstalige leerlin-
gen en hun ouders”, zegt fractievoorzitter Anneleen Van Bossuyt.

Maart

Het stadsbestuur investeert sinds 
eind 2020 in een driejarig opvang-
dorp voor Roma-gezinnen. Dat 
kost meer dan 2,5 miljoen euro. 
De resultaten op het gebied van 
scholing, Nederlands leren en werk 
vinden blijven uit. “De goede wil 
moet van twee kanten komen”, 
stelt fractievoorzitter Anneleen 
Van Bossuyt.

SOS Gravensteen lanceert een 
alternatief toegankelijkheidsplan 
voor de gecontesteerde ingrepen 
aan onze Gentse grafelijke  
burcht. “Jammer dat het stadsbe-
stuur daarmee niet op een ernstige 
manier aan de slag is gegaan. Op 
vlak van participatie is dat aller-
minst een voorbeelddossier", vindt 
raadslid Karlijn Deene.

April

 N-VA Gent stelde voor om een hemelpost-
brievenbus te zetten aan de begraafplaatsen. 
Kinderen die een geliefde verliezen, kunnen 
er een briefje in kwijt. De meerderheid ging 
akkoord, maar de bus werd ‘herinnerings-
brievenbus’ genoemd. Want hemel is een 
beladen woord. Woke waanzin!

Ondernemers betalen andermaal het gelag: 
de stedelijke belasting op pompen wordt uit-
gebreid. “Na de eerdere algemene belasting-
verhoging van 1,5 miljoen voor de bedrijven 
die nog maar net de coronacrisis achter de 
rug hebben kan dat tellen”, zegt fractie-
voorzitter Anneleen van Bossuyt.

Februari

 De fi nanciën van de stad staan er barslecht voor. De schuld loopt in de 
huidige legislatuur al op tot een miljard euro. “6.600 euro per werkende 
Gentenaar”, zegt fractievoorzitter Anneleen Van Bossuyt. “Het motto van 
het stadsbestuur lijkt wel ‘après nous le déluge’: laat na ons de financiële 
zondvloed voor de volgende generaties maar komen.”

Het stedelijke integratie-agentschap In-Gent verandert 
van naam: het stadsbestuur kiest voor het Arabisch ge-
inspireerde Amal (‘hoop’). “Is het nu echt zo moeilijk om 
gewoon een mooie, sprekende Nederlandstalige naam te 
kiezen", vraagt N-VA-afdelingsvoorzitter en bestuurslid 
van In-Gent Bob Cammaert zich af. 

Mei

 Vlaams minister Matthias Diependaele investeert in de aanpak van fraude door sociale huurders met buitenlandse 
eigendommen. In Gent gaat de stedelijke sociale woonmaatschappij daar niet op in. “Het is bijzonder jammer dat 
WoninGent blijft weigeren om gebruik te maken van het Vlaamse aanbod”, weet raadslid Gert Robert.

 Nieuwe ingrepen in het parkeer- en vergunningsbeleid voor de binnenstad lokken felle kritiek uit.“We moeten het 
stadscentrum vlot bereikbaar houden voor zorgverleners, aannemers en vaklui. Het stadsbestuur moet dringend 
rond de tafel met de betrokken groepen", zegt fractievoorzitter Anneleen Van Bossuyt 

Juni

Het stadsbestuur versnelt de uitvoering van het 
plan om aan de Gentbruggebrug een halve knip 
door te voeren. N-VA Gent vreest dat de maatre-
gel zorgt voor een verschuiving van de verkeers-
problemen naar andere straten. Ook organisaties 
die de belangen van zwakke weggebruikers 
verdedigen zijn niet overtuigd dat de ingreep de 
fietsveiligheid zal verbeteren.

December

 De agressie-incidenten aan de Blaarmeersen stapelen 
zich op. Verschillende medewerkers belanden in 
het ziekenhuis. De N-VA pleit al jaren voor een 
consequente aanpak met camera’s en zwarte lijsten. 
Iedereen moet zich veilig voelen.

 Het stadsbestuur neemt ondernemers graag bij het 
handje: de helft van de eetstandjes op de Gentse 
Feesten moet vanaf nu 100% veggie zijn. “Nodeloos 
betuttelend. Horeca-uitbaters weten zelf wel hoe 
voor een gevarieerd aanbod te zorgen", zegt 
Anneleen Van Bossuyt.

Juli

 De stadskas heeft geen financiële reserves. De bur-
gemeester verhoogt daarom in volle energiecrisis de 
opcentiemen op de onroerende voorheffi ng fors. Wo-
ningeigenaars en bedrijven betalen de komende jaren 
honderden euro’s extra. Zij betalen het gelag voor het 
financieel wanbeheer van het stadsbestuur.

Het stadsbestuur maakt een einde aan een mooie tradi-
tie: de stadskermissen in de deelgemeenten worden de 
facto afgeschaft. “Dat de stadsker-
missen niet in hun eigenheid worden 
erkend en via een eigen kanaal 
worden ondersteund, is jammer. De 
stadskermissen zijn een stukje erf-
goed dat we moeten koesteren", vindt
raadslid Karlijn Deene.

Augustus

 De N-VA klaagde de problemen met de besteding van 
subsidiegelden door vzw Masala al langer aan. Het stadsbe-
stuur geeft nu toe dat er iets fout zit. “Het toppunt was hoe 
de bevoegde schepen me in de gemeenteraad uitnodigde 
om een gesubsidieerde keuken te komen bekijken. De keu-
ken bleek er achteraf niet te zijn”, reageert fractievoorzitter
Anneleen Van Bossuyt.

Een externe doorlichting is snoeihard voor de stedelijke so-
ciale woonmaatschappij WoninGent. “De 
gesignaleerde problemen qua financiën, 
interne organisatie en personeelsbeleid 
zijn al jaren gekend. In het belang van de 
sociale huurders moeten er nu echt eens 
serieuze stappen vooruit gezet worden”, 
zegt raadslid Gert Robert.

September

 Er komen geen sociale woningen in de tuin van 
WZC De Liberteyt in Wondelgem. “De provinciale 
deputatie met de N-VA in de meerderheid maakte 
de vergunning ongedaan. Het 
is allesbehalve sociaal dat het 
stadsbestuur een deel van de 
tuin van de senioren wilde vol-
bouwen”, reageert raadslid Els
Roegiers opgelucht. 

Oktober

 Het stadsbestuur sluit twee wijkbibliotheken. N-VA Gent 
betreurt dat. Besparen op een laagdrempelige vorm van 
cultuurbeleving is een slecht idee. 

In de gemeenteraad leggen we het voorstel op tafel om voor 
de stedelijke sportaccommodaties het 
nieuwe Vlaamse label toegankelijkheid
te bekomen. “Mensen met een beperking 
doen vanzelfsprekend ook graag aan 
sport. Als stad moeten we hen hier zo 
goed mogelijk in ondersteunen", weet 
raadslid Helga Stevens.

November

www.n-va.be/gentgent@n-va.be



FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

“

500

0

-500

-1000

-1500

-2000

-2500

In
 m

ilj
oe

n 
eu

ro

In
 %

 v
an

 h
et

 b
ru

to
 b

in
ne

nl
an

ds
 p

ro
du

ct

Evolutie Vlaamse begroting


